
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/01/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Σε απόγνωση οι παραγωγοί αλόης στην Κρήτη» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση αγροτών Λασιθίου, τα τελευταία χρόνια παραγωγοί αλόης στην 
Κρήτη, στο πλαίσιο παραγωγής της φαρμακευτικής, επένδυσαν κεφάλαια για την 
καλλιέργειά της, ορμώμενοι από τα ασφαλή εισοδήματα που διακήρυτταν οι έμποροι και 
οι μεταπράτες. Συνέπεια των υποσχέσεων για εξασφαλισμένη την αγορά τουλάχιστον 
του εσωτερικού (στο εξωτερικό κυριαρχεί η αλόη χαμηλού κόστους άλλων χωρών) από 
πλευράς των εμπόρων - γινόταν αναφορά για πρόσοδο μεταξύ 10 έως 15 χιλιάδες ανά 
στρέμμα - ήταν η καλλιέργεια της φαρμακευτικής αλόης να αναπτυχθεί και να διαδοθεί 
σε σύντομο χρονικό διάστημα στην Κρήτη. Ωστόσο, τα δύο τελευταία χρόνια και εξαιτίας 
της «πανδημίας» η κατάσταση έχει επιδεινωθεί στον τομέα της παραγωγής 
φαρμακευτικής αλόης με αποτέλεσμα αφενός οι καλλιεργητές να μην εισπράττουν ή να 
τους καθυστερούν τα αναλογούντα χρήματα της παραγωγής της και αφετέρου να μην 
έχουν τη δυνατότητα στήριξης της πολυέξοδης καλλιέργειάς της πια. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε να προβείτε σε εφαρμογή μέτρων στήριξης της παραγωγής 
φαρμακευτικής αλόης στην Κρήτη, λόγω και του πλήγματος που δέχθηκε την τελευταία 
διετία; 

2. Υπάρχει σχεδιασμός προβολής αλλά και προώθησης της κρητικής αλόης στην 
εγχώρια αγορά αλλά ει δυνατόν και προς το εξωτερικό; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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